



Protokoll

Styrelsemöte 160510

Närvarande: Satu Turunen-Taheri, Mia Gårdhagen, Pennie Hertzman, Sofia Scheefe, Ida Hansson, Petra Herrlin, Daniel Vigertsson, Barbro Frindberg

§ 108 **Mötet öppnas**

Satu öppnar dagens möte.

§ 109 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes

§ 110 **Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 111 **Ekonomi**

Barbro gick igenom ekonomin.

§ 112 **IT/Kommunikation**

Daniel berättar att det inte varit så mycket aktivitet i forumet på den nya hemsidan. Vi har ännu ingen funktion för att skribenterna intygar att de inte är en "robot" vilket lett till att det kommer in skräpmail till forumet. Vi resonerar kring om det vore mest lämpligt att stoppa möjligheten till att skriva i forumet så att inte medlemmarna drabbas av virus. Diskussioner kan i så fall förläggas till facebookgruppen. Vi beslutar att ta bort forumet från hemsidan.

§ 113 **Tidningen**

Pennie rapporterar om att nästa deadline är den 15 maj. Daniel skriver Styrelsen har ordet i kommande nummer (nr 2). I de följande två numren skriver de två nya, ännu inte invalda, ledamöterna i styrelsen i nämnda kolumn. Fler helårsannonsörer har anslutit sig.

§ 114 **Medlemsfrågor**

Idag finns 570 medlemmar. Vi resonerar kring möjligheter att mer kontinuerligt berätta om vår verksamhet för studenter. Vi bestämmer att vi lägger det på agendan inför kommande möten och att vi (eller annan medlem) åker ut och pratar med studenter i slutet av deras termin 2 respektive 6 (eller 8 i Lund).

§ 115

Rapporter/Brev/Inkomna remisser

▪ Mail från audionomer på Island

Vi tar kontakt med Reza Zarenoe från SRAT och ser om han kan diskutera vidare med audionomerna på Island.

▪ AuditBase-gruppens frågor

Styrelsen menar att deltagande i denna grupps diskussion inte i första hand ligger inom SvAf:s ramar, utan att en standardisering av nya symboler ansvaras för inom SiS och att man bör kontakta denna grupp. Mia svarar AuditBase-gruppen.

▪ Skriva brev till hörselföretagarna?

Frågan bordlägges.

▪ Remiss från Regeringskansliet "Tolktjänst för vardagstolkning". Remissvar senast 20/6.

Vi beslutar att inte svara på remissen.

▪ Aris Pagalias, Skop-undersökning (mail 16/3) -svar

Vissa annonsörer har efterfrågat en läsarundersökning och Skop erbjuder detta och har kontaktat oss angående detta. Vi avböjer och tar beslut på att detta inte är aktuellt för oss i nuläget.

§ 116

Rikskonferensen 2016 och 2017

- Nästa års konferens! Anpassa audionomdagarna till dagens marknad – engagera privata sektorn?

Vi har ännu ingen ansvarig ort som kan ta hand om Audionomdagarna 2017. Styrelsen resonerar kring att själva vara ansvariga om ingen annan ställer upp. Vi kommer dock att fortsätta att fiska efter en villig kandidat ett tag till.

§ 117

Stipendieansökningar

- Elin Karlsson, Kanada
Stipendium beviljas med 1000 kr vilket är den summan som är kvar i årets budget.

§ 118

Övriga frågor

- Framtidsgruppen

Satu redogör för Framtidsgruppens arbete under det senaste året. Bidragsansökan från Framtidsgruppen om 20.000 kr godkännes. Styrelsen beslutar att Hedersgaffeln 2016 delas mellan Eva Jonsson och Elisabeth Gustafves. Pristagarna får 5.000 kr var.

- Svensk Hörsel Awareness-projekt
Eva Lilja Nilsson pitchar detta projekt som ännu är i sin linda men som kommer att involvera flera olika instanser i syfte att påverka på ett samhällsplan vad gäller samhällets kunskaper och insikt om hörselnedsättning och hur hörselnedsättning kan påverka individen.
- Faktura till SPAF angående Audionomtidningen ska skickas ut (100 kr per medlem). Vi beslutar att summera antalet utskickade tidningar i år/4*100 kr.
- Vidare kontakt med Vision. Om årsmötet ger oss mandat att gå vidare i vidareutbildningsfrågan tar Petra upp kontakten med SRAT och Vision.

§ 119 **Nästa möte**
Nästa möte är ett konstituerande möte den 23 maj kl 21 via Skype.

§ 120 **Mötet avslutas**

Protokoll skrivet av Petra Herrlin